

TABLE OF CONTENTS 目 录

Application Research of Lignin in Resin Adhesive

(木质素在树脂胶粘剂中的应用进展)

- L. XU, Y. B. MENG, Z. D. ZHANG, Y. LIU, Y. ZHANG, Q. H. MENG, S. M. NIE, Q. LU.....1

Methods for Stress Measurement

(应力测量方法)

- G. L. JIANG, J. Y. WANG.....11

Fabrication and Characterization of FePt-SiO₂ Nanogranular Films(FePt-SiO₂ 纳米颗粒薄膜的制备和表征)

- H. Q. HU, L. ZHANG, J. W. HAN, J. C. JIANG, H. HE.....26

Study on the Process of Wedge High Hardness Layer by Laser Cladding

(激光熔覆制备楔块高硬度层的工艺方法研究)

- C. LI, Z. W. HU.....32

Study of High-Temperature Deformation Behavior of Al-4.5Mg-0.6Mn Aluminum Alloy

(Al-4.5Mg-0.6Mn 铝合金高温变形行为研究)

- X. LIU, Y. F. LI, J. Y. LI, Q. S. DAI, Y. L. DENG.....39

Preparation and Properties of Conducting Polyaniline Core-Shell Composite

(核壳型导电聚苯胺复合材料的制备与性能研究)

- L. GAO, T. X. LI, Y. Q. HAN, H. SONG, C. X. ZHANG, H. B. SU, Y. M. WANG, Q. WANG.....46

Effects of Sputtering Power on Properties of AZO Photoelectric Thin Films

(溅射功率对 AZO 透明导电薄膜的性能影响)

- S. LUO, Z. T. GENG, M. Y. WANG, W. JIANG, J. TU.....53

FEM Simulation of Hot Compression of 5083 Aluminum Alloy

(5083 铝合金热压缩过程的有限元模拟研究)

- X. LIU, Y. F. LI, J. Y. LI, Q. S. DAI, Y. L. DENG.....59

Effect of Ytterbium on the Microstructure and Mechanical Properties of the Mg-Zn-Zr Magnesium Alloys

(稀土 Yb 对 Mg-Zn-Zr 镁合金组织及性能的影响)

- Y. B. HUANG, H. H. XU.....65

Preparation and Application of Multi-Scale Composite Particles

(多尺度复合微粒的制备与应用)

- Y. L. ZHU, Y. X. WANG, R. T. YANG, S. Q. WANG, Y. ZHAO, J. ZHOU, D. WANG, Y. F. LIU.....75

Porous Co₃O₄ Nanoflakes as Anode Materials for Lithium Ion Batteries

(多孔片状纳米 Co₃O₄ 作为锂离子电池负极材料)

Y. YAO, A. S. YU.....88

Advances of Quantum Dots as Fluorescence Ion Probes

(量子点作为荧光离子探针应用的研究进展)

G. L. SONG, Y. Z. HAN, Z. Y. CUI, X. D. KONG.....95